
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 25. maj 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 299
En del af aftalen om nyt adoptionssystem fra 2014 er, at der skal åbnes op for
bl.a. udenlandske adoptionsformidlende bureauer. Vil ministeren redegøre for,
om der har været vist interesse fra udenlandske bureauer for at komme ind på
det danske marked, og om og i givet fald hvad de danske myndigheder har
gjort for at opfordre udenlandske adoptionsformidlende bureauer til at søge
ind på det danske marked?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anders Johansson (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anders.Johansson@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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